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Protokół  Nr  XVII/08 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  14  stycznia  2008  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 14 stycznia 2008 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 17.30 
 
 
W dniu 14 stycznia 2008 r. w sesji uczestniczyło 30 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Artur Szałabawka 
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu, 

- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu, 

- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu, 

- dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu, 

oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną XVII zwyczajną 
sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 
Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 

stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 30 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera XVII zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 
Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Jana Stopyrę – 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
 
L. Duklanowski - przypomniał, iŜ w dniu dzisiejszym przypada 15 rocznica tragedii 
morskiej na wodach Bałtyku w związku z tym poprosił o uczczenie minutą ciszy 
pamięć ofiar, które zginęły podczas zatonięcia promu Heweliusz. 
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Przewodniczący - poinformował, Ŝe o godzinie 11.00 poprosi Radę o oddanie hołdu 
ofiarom, kiedy zabrzmią syreny w całym mieście. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Zatwierdzenie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

19.11.2007 r. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 22  przeciw – 0  wstrzym. – 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu): 
 
 
B. Chochulski - Zastępca Prezydenta Miasta zawnioskował o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały nr 443/07 zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty 
targowej 
 
St. Lipiński - Skarbnik Miasta - zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały nr 425/07 w sprawie upowaŜnienia Prezydenta Miasta do zaciągania 
zobowiązań 
 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad 
 
Wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta B. Chocholskiego o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały nr 11/08 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróŜniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych(wniosek stanowi załącznik 
nr 7do protokołu) 
 
za - 23  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta B. Chocholskiego o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały nr 419/07 w sprawie uŜyczenia na okres piętnastu lat 
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w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie 
przy ulicy Piasecznej 4 (wniosek stanowi załącznik nr 7do protokołu) 
 
za - 21  przeciw - 3  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
 
Wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta B. Chocholskiego o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały nr 424/07 w sprawie Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu „Golęcino-Gocław” w Szczecinie 
(wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 
 
za - 27  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
W dniu 08.01.2008 r. wpłynęło pismo Zastępcy Prezydenta T. Jarmolińskiego 
o zakończenie inicjatywy uchwałodawczej dla projektu uchwały nr 427/07 w 
sprawie nieodpłatnego przekazania samochodów marki VOLKSWAGEN 
Transporter o nr rej. ZS 18003 oraz ZS 18005 na rzecz Stowarzyszenia 
"Feniks" w Szczecinie (załącznik nr 9 do protokołu) 
 
 
za - 22  przeciw - 0  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
W dniu 11.01.2008 r. wpłynęło pismo o zakończenie inicjatywy 
uchwałodawczej dla projektu uchwały nr 425/07 w sprawie upowaŜnienia 
Prezydenta Miasta Szczecin do zaciągania zobowiązań 
 
za - 23  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Przewodniczący obrad B. Baran - poinformował, iŜ w dniu 9 stycznia 2008r. 
Wojewoda zachodniopomorski wystąpił z wnioskiem w sprawie wyraŜenia zgody na 
rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miasta Maciejem Kopciem (załącznik nr  
10 do protokołu). W związku z powyŜszym Przewodniczący zawnioskował o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozwiązania 
stosunku pracy z radnym Maciejem Kopciem - projekt uchwały nr 19/08 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
T. Hinc - zapytał, dlaczego skoro takie pismo wpłynęło do Biura 9 stycznia 2008r. to 
radni są informowani o tym dopiero 14 stycznia? Zapytał, czy w związku z tym 
projektem przewidziane jest wystąpienie Wojewody, który przedstawiłby powody 
odwołania radnego Macieja Kopcia? 
 
L. Duklanowski - uznał, iŜ dobrym obyczajem jest przekazanie radnym 
prezentowanego projektu uchwały. W imieniu klubu radnych PiS poprosił przed 
głosowaniem o wprowadzenie do porządku obrad, przedstawienie projektu uchwały 
w formie pisemnej i zapewnienie wystąpienia Wojewody. 
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B. Baran - poinformował, Ŝe treść uchwały wraz z uzasadnieniem odczytał. 
 
T. Hinc - w imieniu klubu radnych PiS poprosił o 10 min. przerwę i przedstawienie 
omawianego projektu uchwały w formie pisemnej. 
 
Przewodniczący obrad B. Baran ogłosił 10 min. przerwę. 
 
 
Po przerwie: 
 
B. Baran - odpowiadając na pytanie, dlaczego tak późno radni są informowani 
wyjaśnił, Ŝe pismo Wojewody zostało wysłane 9 stycznia, wpłynęło do Bura Rady 
Miasta 10 stycznia, 11 stycznia został przygotowany projekt uchwały. 
 
T. Hinc - zwrócił uwagę, Ŝe w piśmie Wojewody nie ma Ŝadnego argumentu, który 
upowaŜniałby do rozwiązania umowy o pracę. Pan Przewodniczący przedstawił 
projekt uchwały, w którym stwierdza, Ŝe takie rozwiązanie jest moŜliwe. W kodeksie 
pracy są wymienione punkty w oparciu, o które moŜna rozwiązać z pracownikiem 
umowę o pracę. W związku z powyŜszym zwrócił się do Przewodniczącego Rady o 
przedstawiene zapisu w kodeksie pracy na który powołuje się Wojewoda. 
 
B. Baran - wyjaśnił, iŜ poddaje pod głosowanie projekt uchwały a nie kodeks pracy. 
 
J. Wijas - uznał, Ŝe złym zwyczajem jest wykazywanie pośpiechu w tak delikatnych 
sprawach, zwłaszcza, Ŝe wszystkim znana jest deklaracja Kuratora Macieja Kopcia o 
tym, Ŝe sam złoŜy rezygnację. W odczuciu klubu radnych LiD odgrywa się tu wyścig 
ambicjonalny a pismo Wojewody nic nie mówi o merytorycznych zastrzeŜeniach co 
do o osoby Kuratora. Zaproponował nie wprowadzanie tego projektu uchwały, 
poniewaŜ osobiście ma duŜe zaufanie, co do wiarygodności składanych deklaracji 
przez Macieja Kopcia i zakłada, Ŝe nie dalej niŜ za parę tygodni sam odejdzie. 
 
L. Duklanowski - stwierdził, Ŝe Wojewoda wyraźnie w swoim piśmie przedstawił, iŜ 
chce uprzedzić działania Kuratora, co nie licuje z autorytetem Wojewody. Ponadto 
uznał, Ŝe Przewodniczący sformułował w sposób tendencyjny projekt uchwały. 
 
B. Baran - stwierdził, Ŝe przedstawiony projekt uchwały nie jest wyrazem jego 
osobistego stosunku do osoby radnego Macieja Kopcia, którego zna i szanuje. Rolę 
Przewodniczącego jest, Ŝe jeŜeli wojewoda zgłasza wniosek wobec swego pracownika, 
o wyraŜenie  zgody na rozwiązanie stosunku pracy    
 
O godz. 11.00 Rada Miasta Szczecin uczciła minutą ciszy ofiary zatonięcia promu 
Heweliusz. 
 
P. Bartnik - w imieniu klubu Radnych PO poprosił o 10 min. przerwy. 
 
Przewodniczący obrad. B. Baran ogłosił 10. min. przerwę do godz. 11.15. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 19/08 
 
za - 15  przeciw - 12  wstrzym. – 2 
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M. Goc – zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję głosowania  
 
za - 17  przeciw - 12  wstrzym. – 0 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący ponownie poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały nr 19/08 
 
za - 14  przeciw - 12  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały nie został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem Zastępcy Prezydenta Miasta o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały nr 443/07 
 
za - 29  przeciw - 0  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta E. Masojć zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały nr 444/07 w sprawie nieodpłatnego przekazania 
składników majątkowych Gminy Miasto Szczecin uŜytkowanych dotychczas w 
Zespole Szkół Elektryczno-Elektronicznych im. prof. M.T. Hubera w Szczecinie 
ul. Racibora 60 jednostce organizacyjnej nie podlegającej Gminie Miasto 
Szczecin 
Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
za - 21  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad XVII zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 
19.11.2007r. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
- 414/07 - Miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego „Osów – 

Miodowa” w Szczecinie; 
- 415/07 - zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 

przeznaczeniem na umieszczenie reklamy; 
- 416/07 - zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 

przeznaczeniem na umieszczenie reklamy; 
- 417/07 - zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 

przeznaczeniem na umieszczenie reklamy; 
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- 418/07 - wyraŜenia zgody na objęcie przez Gminę Miasto Szczecin nowo 
utworzonych udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Zakład 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 
Szczecinie; 

- 420/07 - utworzenia filii Domu Kultury „Klub 13 Muz” pod nazwą „Bałtycki 
Port Kultury - Willa Lentza”, z siedzibą przy al. Wojska Polskiego 84 oraz 
zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Kultury „Klub 13 
Muz”; 

- 421/07 - przekazania zadania utrzymania terenu rekreacyjnego w rejonie 
Os. Kasztanowego w Szczecinie; 

- 423/07 - Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Śmierdnica-Pyrzycka” w Szczecinie; 

- 426/07 - wystąpienia przez Miasto Szczecin ze Stowarzyszenia pn. Związek 
Miast i Gmin Morskich; 

- 428/07 - zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu dla Domu 
Pomocy Społecznej przy ul. Broniewskiego 4/6 w Szczecinie; 

- 429/07 - zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy; 

- 430/07 - zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy; 

- 431/07 - zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy; 

- 434/07 - likwidacji rachunku dochodów własnych „Remonty i utrzymanie 
dróg” przy jednostce budŜetowej Urząd Miasta Szczecin; 

- 445/07 - skargi Pana Andrzeja Garczyńskiego; 
- 447/07 - ustanowienia tytułu Mecenasa Kultury Szczecina; 
- 448/07 - ustanowienia Nagrody Artystycznej Miasta Szczecin; 
- 450/07 - zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji stałych Rady Miasta Szczecin; 
- 10/08 – ustalenia stawki jednostkowej dla kalkulacji wysokości dotacji 

przedmiotowej dla Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego w Szczecinie do 
komunikacji miejskiej; 

- 12/08 – Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Szczecinie; 
- 13/08 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Gumieńce – Białowieska” w Szczecinie; 
- 14/08 – wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz w 
okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Interpelacje i zapytania zgłosili następujący radni: 

− Maciej Kopeć /załączniki nr 13, 14, 15, 16, 17/  
− Marzena Kopacka /załączniki nr 18, 19, 20/ 
− Leszek Duklanowski /załączniki nr 21, 22/ 
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− Teresa Kalina /załącznik nr 23/ 
− Tomasz Hinc /załącznik i nr 24 – 53/ 
− Jędrzej Wijas /załączniki nr 54, 55/ 
− Andrzej Mickiewicz /załączniki 56, 57/ 
− Andrzej Karut /załączniki nr 58, 59, 60/ 
− Paweł Bartnik /załącznik nr 61/ 
− Piotr Kęsik /załączniki nr 62, 63/ 
− Stefania Biernat /załącznik nr 64/ 
− Paweł Juras /załącznik nr 65, 66, 67, 68/ 

 
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

414/07 – Miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego „Osów – 
Miodowa” w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
Anna Sokołowska z Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad opuścił salę obrad, a Przewodniczenie przejął 
Wiceprzewodniczący J. Stopyra. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
T. Hinc w imieniu Klubu Radnych PiS poprosił o moŜliwość wypowiedzenia się na 
temat tego projektu uchwały przedstawicielom Rady Osiedla. 
 
 
W imieniu Komisji głos zabrali: 
 
P. Kęsik w imieniu Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa - poinformował, iŜ w 
ramach omawiania planów dowiedział się Ŝe tereny chronione, zielone są w znacznej 
części we władaniu osób prywatnych. Czyli przyjmowanie planów na terenach 
naleŜących do osób prywatnych i w ten sposób uszczęśliwianie ich na siłę po przez 
zapisy planu wydaje się być nie w porządku. Dlatego teŜ Komisja Budownictwa i 
Mieszkalnictwa zwróciła się z zapytaniem do Pana Prezydenta o moŜliwość 
rozwaŜenia odkupienia terenów zielonych lub teŜ ekwiwalentnej zamiany. JeŜeli 
istnieje taka moŜliwość to z punktu widzenia Komisji byłoby to o wiele uczciwsze, 
jeŜeli gmina Miasto Szczecin chroniłaby jako swój własny zasób tereny, które w 
planie przewidziane są jako tereny zielone. 
 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
A. Ruciński - odnośnie terenu elementarnego 20.84 zdziwił się, Ŝe teren ten został 
oznaczony litera "U" czyli jako teren usług poniewaŜ jak stwierdzono we 
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wprowadzeniu na to być ewentualnie teren pod stadninę Koni. Zapytał, dlaczego nie 
moŜna jednoznacznie tego nazwać jako teren sportowo-rekreacyjny. Ponadto 
dopuszcza się tam takŜe zabudowę mieszkaniową do dwóch kondygnacji. 
 
L. Nagay - zapytał skąd powstał pomysł aby teren Z.O.2084 przeznaczyć na usługi 
skoro osób korzystających z tego ośrodka jest 5-10? 
 
A. Sokołowska - wyjaśniła, iŜ teren 2084 znajduje się przy ul. Junadzkiej i pojawiła 
się decyzja zabudowy na ten teren, dlatego teŜ jest idea sprzedania tego terenu 
właśnie na cel usługowy. W związku z powyŜszym w planie ta funkcja usługowa 
równieŜ została wprowadzona. Na terenie obok znajduje się zabudowa 
mieszkaniowa z dopuszczeniem usług a na Z.O. 2084 zaplanowane zostały usługi z 
dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej. 
 
A. Ruciński - zapytał, czy w oparciu o proponowany zapis będzie moŜliwe 
wybudowanie w tym miejscu zakładu produkcyjnego? 
 
L. Nagay - zapytał, dlaczego nie zaproponowano pobliskim mieszkańcom 
wykupienia tego terenu? 
 
P. Zofia Hołub - Rada Osiedla Osów - odczytała pismo mieszkańców sprzeciwiające 
się zapisom odnośnie uŜytku ekologicznego Dolina Strumienia śabiniec zawartych w 
uchwale nr 10 z 11 czerwca 2007r., w której łamiąc prawo wyłączono z Doliny 
Strumienia dwa tereny elementarne o łącznej powierzchni 3100 m2 z 
przeznaczeniem na usługi sportu, rekreacji wraz z budynkami kubaturowymi. 
Stwierdziła, iŜ nie prawda jest, Ŝe w poprzednim planie zagospodarowania 
przestrzennego te tereny miało takie samo przeznaczenie, bo w poprzednim były 
przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe. 
 
Pani - wyjaśniła, Ŝe granice uŜytku ekologicznego były zatwierdzane uchwałami, 
były opiniowane przez Rady osiedla, Konserwatora Przyrody. W 2003r. została 
wprowadzona pierwsza zmiana do studium zmieniająca granice, później w 2006r. 
określono granice uŜytku. 
 
P. Kęsik - poinformował, iŜ projekt tej uchwały jest równieŜ inicjatywa Komisji 
Budownictwa i Mieszkalnictwa. Rada Osiedla była wnioskodawcą, aby zrealizować 
ten plan, poniewaŜ deweloper  wystąpił o warunki pod budownictwo wielorodzinne 
na zasadzie dobrosąsiedztwa i groziło to zabudowaniem znacznej części tego terenu 
budynkami wielorodzinnymi. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 414/07 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie Miejscowego 
plany zagospodarowania przestrzennego „Osów – Miodowa” w Szczecinie. Uchwała 
Nr XVII/439/08 stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
 
 
Prowadzenie obrad przejął B. Baran 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
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415/07 – zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 

przeznaczeniem na umieszczenie reklamy 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 
 
P. Kęsik – zawnioskował o głosowanie bez dyskusji projektów uchwał nr 415/07, 
416/07, 417/07, 418/07 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 415/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem na 
umieszczenie reklamy. Uchwała Nr XVII/440/08 stanowi załącznik nr 72 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

416/07 – zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 416/07 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem na 
umieszczenie reklamy. Uchwała Nr XVII/441/08 stanowi załącznik nr 74 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

417/07 – zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 417/07 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem na 
umieszczenie reklamy. Uchwała Nr XVII/442/08 stanowi załącznik nr 76 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
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418/07 – wyraŜenia zgody na objęcie przez Gminę Miasto Szczecin nowo 

utworzonych udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Zakład 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 418/07 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na objęcie przez Gminę Miasto Szczecin nowo utworzonych udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością w Szczecinie. Uchwała Nr XVII/443/08 stanowi 
załącznik nr 78 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
420/07 – utworzenia filii Domu Kultury „Klub 13 Muz” pod nazwą „Bałtycki 
Port Kultury - Willa Lentza”, z siedzibą przy al. Wojska Polskiego 84 oraz 
zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Kultury „Klub 13 

Muz” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 79 do protokołu. Autopoprawka do projektu 
stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas - zapytał, czy jest pewność, Ŝe termin przeniesienia Pałacu MłodzieŜy do 
budynku po Gimnazjum Nr 4 przy al. Piastów do 1 marca 2008r.będzie 
dotrzymany? Podczas Komisji rozmawiano o przyszłości jeszcze dwóch innych willi 
naleŜących do zespołu dawnego Pałacu MłodzieŜy. Zapytał, czy wiadomo juz jakie 
będzie przeznaczenie tych budynków? Przypomniał, Ŝe pierwotnie Prezydent 
dopuszczał moŜliwość sprzedaŜy tych budynków. 
 
T. Jarmoliński - stwierdził, iŜ nie są mu znane Ŝadne projekty dot. wykorzystania 
dwóch pozostałych budynków na cele społeczne. Co do terminu przenosin 
poinformował, ze zgodnie z zapewnieniami Wydziału Oświaty wynika, Ŝe do końca 
pierwszego kwartału zostanie zamknięta działalność w budynkach Willi Lentza. 
Jedyny problem jaki się pojawił, to kwestia znalezienia mieszkania dla ludzi 
zamieszkujących na terenie budynku technicznego traktowanych teraz jako 
mieszkanie słuŜbowe. 
 
J. Wijas - poinformował, Ŝe na Komisji o której mówił obecny był Dyrektor Biura 
Organizacji Pozarządowych P. Szczyrski, który przedstawiał koncepcję umieszczenia 
w jednej z tych willi inkubatora dla organizacji pozarządowych. Była teŜ mowa o tym 
Ŝe zgłosiły się w sprawie tych budynków podmioty zewnętrzne - Przewodniczący 
Komisji Paweł Bartnik wymienił Północną Izbę Gospodarczą, a sam zaś pamięta Ŝe 
zainteresowany był takŜe Miejski Zakład Obsługi Gospodarczej. Przypomniał, Ŝe 
zapotrzebowanie na duŜe obiekty posiada Miejska Biblioteka Publiczna. Uznał, Ŝe w 
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takich obiektach jak omawiane, które mają swoją wartość, aby znalazła się 
działalność przygodna a odpowiednia decyzja ze strony Prezydenta spowoduje 
utworzenie w tym miejscu silnego ośrodka kulturalnego, który umoŜliwi takŜe 
ubieganie się o środki zewnętrzne. 
 
J. Stopyra - zgłosił zastrzeŜenia co do nazwy "Bałtycki Port Kultury" jako zbędne 
udziwnienie. 
 
P. Bartnik - przypomniał, iŜ na posiedzeniu Komisji Edukacji i Kultury na którym 
był obecny Dyr. Paweł Szczyrski, po pierwsze był na tym posiedzeniu z inicjatywy 
Komisji i głosi pogląd na temat tworzenia inkubatora organizacji pozarządowych w 
budynkach popałacowych, ale podkreślał, Ŝe rozmawiał na ten temat z 
prezydentem, który jasno stwierdził, Ŝe nie jest zwolennikiem takiego rozwiązania 
jeŜeli chodzi o lokalizację. Dyskusja nt. przyszłości pozostałych pawilonów 
przyniosła wiele pomysłów ale zakończyła się jedynie wymianą poglądów. Stwierdził, 
Ŝe na posiedzieniu Komisji Edukacji i Kultury większość radnych była za 
społecznym wykorzystaniem pozostałych budynków nią za ich prywatyzacją. Co do 
"Bałtyckiego Portu Kultury" wyjaśnił, iŜ jest to projekt, który pojawił się jeszcze w 
poprzedniej kadencji i został w tej chwili zmodyfikowany przez samego Prezydenta 
jak i Komisję. Projekt ten zakłada pojawienie się nowej jednostki miejskiej kultury, 
która ma być miejscem prezentacji twórczości grup artystycznych, które nie 
znajdują miejsca w strukturze którą miasto gwarantuje (np. prezentacje sztuki 
współczesnej). Nazwa "Bałtycki Port Kultury" ma definiować, iŜ Szczecin jest 
miastem leŜącym nad Morzem Bałtyckim, Ŝe w basenie Morza Bałtyckiego jest wiele 
państw i wiele miast, w których Ŝyją ludzie i ze sobą współpracują, takŜe 
kulturalnie. I po przez taką rolę chcielibyśmy pretendować do roli przewodnika w 
twórczości kulturalnej. Przypomniał, iŜ w dyskusji nt. przyszłości Willi Lentza 
mówiono bardzo duŜo o jej udostępnieniu większej liczbie mieszkańców - 
prowadzenie w niej takiej działalności jaka została zaproponowana daje taka 
moŜliwość. Zwrócił uwagę, Ŝe chwili obecnej "Bałtycki Port Kultury" będzie działał 
jako filia "Klubu XIII Muz" ale w perspektywie ma to być oddzielna jednostka 
kulturalna miasta. 
 
T. Hinc - zwrócił się o przedstawienie koncepcji działania jednostki przez dyrektora 
Klubu XIII Muz. 
 
T. Jarmoliński - odpowiadając na pytanie radnego J. Wijasa wyjaśnił, Ŝe w 
budynkach Willi nie powstanie inkubator dla organizacji pozarządowych poniewaŜ 
taka rolę spełniają juŜ inne placówki. Ponadto dwa pozostające budynki zostaną 
zwolnione w duŜo późniejszym terminie.  
 
J. Wijas - zwrócił się do Prezydenta T. Jarmolińskiego, aby w dalszym myśleniu o 
zagospodarowaniu budynków Willi skłaniał się do wykorzystania ich na cele 
kulturalne a nie komercyjne. 
 
S. Szafrański - przypomniał, Ŝe koncepcja funkcjonowania "Bałtyckiego Portu 
Kultury" była przedstawiana kilka lat temu i ma być to odrębna jednostka kultury 
zajmująca się przede wszystkim współpraca międzynarodową. Ze względu na fakt, 
tradycję i historię Szczecina oraz z kontakty z krajami bałtyckimi nazwaliśmy 
powoływana jednostkę "Bałtycki Port Kultury" aby podkreślić, Ŝe będzie to 
instytucja koordynująca współpracę kulturalną z partnerami nad Bałtykiem. 
Poinformował, iŜ pojawiła się niedawno jeszcze jedna koncepcja. OtóŜ Szczecin 
startuje jako kandydat do tytułu Europejskiej Stolicy Kultury 2016, w związku z 
powyŜszym w Willi Lentza zostało umieszczone biuro pełnomocnika Pawła 
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Osuchowskiego związane z tym projektem. JeŜeli w dniu dzisiejszym zostanie 
przyjęty omawiany projekt uchwały, to z dniem 1 marca gospodarzem Willi do 
2010r. będzie Klub XIII Muz. W międzyczasie zostanie opracowany projekt 
rewitalizacji i remontu Willi - środki na ten cel zostały przewidziane w budŜecie 
miasta - i do końca roku będzie moŜna poznać dokładny plan funkcjonowania Willi. 
 
P. Bartnik - stwierdził, Ŝe problem zagospodarowania Willi jest omawiany bardzo 
szeroko co najmniej od trzech lat, z duŜą dokładnością, dlatego zawnioskował, o 
przejście do głosowania. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 420/07 z autopoprawką 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 6 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie utworzenia filii 
Domu Kultury „Klub 13 Muz” pod nazwą „Bałtycki Port Kultury - Willa Lentza”, z 
siedzibą przy al. Wojska Polskiego 84 oraz zmieniająca uchwałę w sprawie nadania 
statutu Domowi Kultury „Klub 13 Muz”. Uchwała Nr XVII/444/08 stanowi 
załącznik nr 81 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
421/07 – przekazania zadania utrzymania terenu rekreacyjnego w rejonie Os. 

Kasztanowego w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 421/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania zadania 
utrzymania terenu rekreacyjnego w rejonie Os. Kasztanowego w Szczecinie. 
Uchwała Nr XVII/445/08 stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
423/07 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Śmierdnica-

Pyrzycka” w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 423/07 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Śmierdnica-Pyrzycka” w Szczecinie. Uchwała Nr 
XVII/446/08 stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
428/07 – zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu dla Domu Pomocy 

Społecznej przy ul. Broniewskiego 4/6 w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 428/07 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmieniająca 
uchwałę w sprawie nadania statutu dla Domu Pomocy Społecznej przy ul. 
Broniewskiego 4/6 w Szczecinie. Uchwała Nr XVII/447/08 stanowi załącznik nr 87 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

429/07 – zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 429/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem na 
umieszczenie reklamy. Uchwała Nr XVII/448/08 stanowi załącznik nr 89 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

430/07 – zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 90 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 430/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem na 
umieszczenie reklamy. Uchwała Nr XVII/449/08 stanowi załącznik nr 91 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

431/07 – zawarcia kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z 
przeznaczeniem na umieszczenie reklamy 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 92 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 431/07 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
kolejnej umowy dzierŜawy nieruchomości gminnej z przeznaczeniem na 
umieszczenie reklamy. Uchwała Nr XVII/450/08 stanowi załącznik nr 93 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
434/07 – likwidacji rachunku dochodów własnych „Remonty i utrzymanie 

dróg” przy jednostce budŜetowej Urząd Miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 94 do protokołu wraz z autopoprawką – 
załącznik nr 95. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 434/07 wraz z autopoprawką 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie likwidacji 
rachunku dochodów własnych „Remonty i utrzymanie dróg” przy jednostce 
budŜetowej Urząd Miasta Szczecin. Uchwała Nr XVII/451/08 stanowi załącznik nr 
96 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

445/07 – skargi Pana Andrzeja Garczyńskiego 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 97 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 445/07 
 
za – 15  przeciw - 1  wstrzym. – 5 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pana 
Andrzeja Garczyńskiego. Uchwała Nr XVII/452/08 stanowi załącznik nr 98 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

447/07 – ustanowienia tytułu Mecenasa Kultury Szczecina 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Tomasz Jarmoliński – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 99 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas - zapytał, czy w uzgodnieniu z Prezydencką Radą Kultury zostały przyjęte 
jakieś kryteria przyznawania tytułu Mecenasa Kultury Szczecina oraz działania 
propagujące tą nagrodę wśród instytucji finansowych i firm? 
 
T. Jarmoliński - wyjaśnił, Ŝe regulamin przyznawania tytułu Mecenasa nie narzuca 
ani Prezydenckiej Radzie Kultury ani Prezydentowi Ŝadnych kryteriów finansowych 
czy czasowych co do długości trwania działań wspierających kulturę. zgodził się co 
do twierdzenia, iŜ nagroda  wymaga rozpropagowania, aby wniosków o jej 
przyznanie było więcej. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 447/07 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia 
tytułu Mecenasa Kultury Szczecina. Uchwała Nr XVII/453/08 stanowi załącznik nr  
100 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

448/07 – ustanowienia Nagrody Artystycznej Miasta Szczecin 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Zastępca Prezydenta T. Jarmoliński. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 101 do 
protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas - zawnioskował aby paragrafie 4 Regulaminu przyznawania Nagrody 
Artystycznej dokonać następującej zmiany "W posiedzeniach Prezydenckiej Rady 
Kultury poświęconych dokonaniu wyboru nominowanych do Nagrody Artystycznej 
Miasta Szczecin udział biorą z prawem głosu laureaci Nagrody Artystycznej z co 
najmniej czterech poprzednich edycji tego wyróŜnienia.  
 
T. Jarmoliński - przyjął wniosek radnego J. Wijasa jako autopoprawkę. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 448/07 z autopoprawką 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia 
Nagrody Artystycznej Miasta Szczecin. Uchwała Nr XVII/454/08 stanowi załącznik 
nr 102 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
426/07 – wystąpienia przez Miasto Szczecin ze Stowarzyszenia pn. Związek 

Miast i Gmin Morskich 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 103 do protokołu. 
 
P. Jania - Wiceprezes Związku Miast i Gmin Morskich - uznał, Ŝe albo zły przepływ 
informacji albo nie pełna wiedza skłania wnioskodawcę, aby miasto wystąpiło ze 
Związku Miast i Gmin Morskich. Przypomniał, Ŝe to Miasto Szczecin było 
współzałoŜycielem tej organizacji, która w tej chwili skupia ponad 31 gmin 
nadmorskich od Międzyzdrojów aŜ do Elbląga. ZałoŜeniem tej organizacji jest 
przekazywanie szeroko rozumianej idei strategii rozwoju gospodarki morskiej, 
turystyki. Przypomniał, Ŝe to dzięki Związkowi udało się uniknąć, dwa lata temu, 
przyjęcia najgorszej ustawy o portach i przystaniach morskich. Zwrócił uwagę na 
wpływ Związku na rozwój turystyki nad morzem jak i w samym Szczecinie, a takŜe 
na działania podjęte w kierunku promocji gospodarki morskiej, a takŜe działań 
oświatowych.  
 
P. Kęski - zawnioskował o odesłanie projektu uchwały nr 426/07 do projektodawcy 
i zajęcie się sprawą szerzej na posiedzeniach Komisji. 
 
Głosowanie nad wnioskiem radnego Kęsika 
 
za - 13  przeciw - 8  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został odesłany do 
projektodawcy. 
 
A. Karut - zawnioskował o sporządzenie sprawozdania z działalności ZMiGM i 
przedstawienie wszystkim radnym. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

450/07 – (wersja 2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów 
osobowych komisji stałych Rady Miasta Szczecin 

 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
P. Bartnik - w imieniu klubu radnych PO zawnioskował o 15 min. przerwy. 
 
Przewodniczący obrad B. Baran ogłosił 15 min. przerwę.  



 17

 
Po przerwie 
 
T. Hinc - zwrócił uwagę, Ŝe przedstawiony projekt uchwały moŜe spowodować, iŜ 
jedyna Komisja , która mogła kontrolować działania aktualnej władzy Platformy 
Obywatelskiej ma zostać zdominowana przez polityków PO. Klub radnych PiS uwaŜa 
iŜ jest to sytuacja skandaliczna. Od 1989r. nie było takiej sytuacji w samorządzie 
Miasta Szczecina, aby Komisja Rewizyjna była opanowana w większości przez 
politycznych zwolenników Prezydenta, co powoduje upadek funkcji kontrolnej tej 
Komisji. W imieniu klubu radnych PiS poprosił o 15 min. przerwy. 
 
Przewodniczący obrad B. Baran ogłosił 15 min. przerwę. 
 
 
Po przerwie 
 
W związku z trwającymi konsultacjami w klubach odnośnie projektu uchwały nr 
450/07 w sprawie składów osobowych w komisjach stałych Rady Miasta Szczecin 
Przewodniczący obrad B. Baran z godnie z sugestią zgłoszoną przez radnego A. 
Mickiewicza przeszedł do omawiania kolejnych projektów uchwał. 
 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
13/08 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Gumieńce – Białowieska” w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 104 do protokołu. 
 
P. Kęsik – zgłosił wniosek formalny o głosowanie bez dyskusji nad projektem 
uchwały. 
 
za - 21  przeciw - 2  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 13/08 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Gumieńce – 
Białowieska” w Szczecinie. Uchwała Nr XVII/455/08 stanowi załącznik nr 105 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

12/08 – Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Tomasz Jarmoliński – Zastępca Prezydenta Miasta. Wprowadził autopoprawkę 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr  106 do protokołu. 
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T. Jarmoliński - w imieniu Zastępcy Prezydenta K. Nowaka zgłosił ustną 
autopoprawkę w § 1 projektu zmienić słowo „Zatwierdza się” na „Nadaje się”. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 12/08 z autopoprawką 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Statutu Powiatowego 
Urzędu Pracy w Szczecinie. Uchwała Nr XVII/456/08 stanowi załącznik nr 107 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

14/08 – wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 108 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
T. Hinc – zapytał, czy nie istnieje zapis dot. Maksymalnego poziomu opłaty za 
stawkę godzinową parkowania w mieście oraz czy przedmiotowe rozstrzygnięcie 
Wojewody właśnie nie mówi o tym, Ŝe stawka ta jest przekraczana? 
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe dyrektor M. Przepiera nie podał powodów dla których 
Wojewoda zakwestionował zapisy uchwały. To utwierdza klub radnych LiD w 
przekonaniu, Ŝe uchwała dot. Strefy Płatnego Parkowania była nie przemyślana i 
niedopracowana, dlatego w całości odrzuca zapisy tej uchwały, dlatego teŜ radni 
klubu LiD będą głosować przeciwko projektowi uchwały nr 14/08. 
 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 
wyjaśnił, iŜ rozstrzygnięcie nadzorcze ma taki charakter formalno-prawny, iŜ naleŜy 
skreślić z uchwały zdania zaskarŜone przez Wojewodę. Wykreślając te zapisy 
okazuje się, Ŝe powstaje wątpliwość interpretacyjna dot. czego w ramach strefy nie 
moŜna robić. Podkreślił, iŜ wojewoda nie stwierdził niewaŜności całej uchwały a 
jedynie skorygował złe zapisy. 
 
Hinc – zwrócił uwagę, Ŝe czy w sytuacji kiedy kierujący pojazdem przemieszcza się z 
jednej strefy do drugiej np. w strefie C wykupiony został postój na godzinę 
przemieszcza się do strefy A i nie ma moŜliwości dokonania dopłaty. Przypomniał, Ŝe 
ten projekt uchwały jest poprawiany juŜ po raz drugi. 
 
M. Przepiera – przypomniał, Ŝe przy przyjmowaniu pierwszej zmiany do uchwały, 
sugerował radnym zaskarŜenie w części uchwały. Rozstrzygnięcie Wojewody składa 
się z trzech części: zmian z którymi Wojewoda się zgadza, zmian którymi się nie 
zgadza ale nie maja one takiego znaczenia, zmian które naruszają fundamentalne 
części uchwały. Wojewoda w sentencji nic nie mówi o dopłatach, natomiast w 
uzasadnieniu wyraŜa swoje poglądy na ten temat, ale one nie mają mocy 
kształtującej prawo.  
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P. Bartnik – przypomniał, Ŝe większością głosów Rada Miasta przyjęła uchwałę, 
którą Wojewoda w części zawiesił. Jest droga prawna pozwalająca Radzie Miasta 
zwrócić się do sądu o rozstrzygnięcie. Uznał, Ŝe większość Rady podejmując 
przedmiotową uchwałę była pewna słuszności swojej decyzji dlatego jedyną drogą 
jest zwrócenie się do sądu o rozstrzygnięcie. 
 
A. Ruciński – zapytał o konsekwencje w przypadku przyjęcia przedstawionego 
projektu uchwały i istniejącego rozstrzygnięcia Wojewody? 
 
M. Przepiera – stwierdził, Ŝe kaŜdy będzie prawo stosował po swojemu z powodu na 
odmienne interesy – inaczej miasto i inaczej kierowca, który na drodze sadowej 
będzie musiał dochodzić swoich praw. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 14/08 
 
za – 21  przeciw - 7  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wniesienia 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Zachodniopomorskiego. Uchwała Nr XVII/457/08 stanowi załącznik nr  
109 do protokołu. 
 
 

Powrócono do omawiania projektu uchwały nr 450/07 – (wersja 2) 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych 

Rady Miasta Szczecin 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, iŜ wpłynął wniosek grupy radnych 
o głosowanie imienne w części dotyczącej Komisji Rewizyjnej – załącznik nr 110 do 
protokołu. Poinformował aby przeprowadzić głosowanie imienne naleŜy powołać 
komisję skrutacyjną. Zwrócił się o wydelegowanie po jednym przedstawicielu z 
klubów radnych do komisji skrutacyjnej. 
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe nie słusznym jest podporządkowywanie Komisji Rewizyjnej 
politycznym interesom jednego ugrupowania. Uznał, Ŝe Komisja Rewizyjna moŜe 
liczyć 7 osób i przyjętych w jej skład powinno być dwóch radnych opozycji i dwóch 
radnych Platformy Obywatelskiej. Stwierdził, Ŝe LiD nie będzie legitymizował ślepo 
wystawiania laurek Prezydentowi Miasta jeŜeli do tego będzie słuŜyła Komisja 
Rewizyjna 
 
M. Kopacka – w imieniu klubu radnych PiS poprosiła o 20 minut przerwy przed 
głosowaniem 
 
P. Bartnik – zwrócił uwagę, Ŝe wszyscy radni zgodnie z prawem i przyrzeczeniem, 
które składali mają za zadanie wypełniać swoje obowiązki z których najwaŜniejszym 
jest kontrola Prezydenta. Dlatego zwrócił się o nie wysuwanie stwierdzeń, Ŝe radni 
PO tego obowiązku nie wypełniają. Zaprotestował przeciwko mówieniu, Ŝe wszystkie 
decyzje Prezydenta są „ślepo” akceptowane, co jest nieprawdą. KaŜdy radny ma 
obowiązek prawny kontrolowania Prezydenta Miasta bez względu na to czy jest z 
PiS, PO czy LiD i taką funkcję radni PO w Komisji Rewizyjnej będą wypełniali. 
 
A. Karut – uznał, Ŝe Komisja Rewizyjna w odbiorze społecznym z natury swojej 
rzeczy jest we wszystkich stowarzyszeniach, organizacjach pozarządowych, radach 
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osiedli itd. traktowana w sposób szczególny. Nikt nie kwestionuje, Ŝe radni PO 
dyskutują z prezydentami merytorycznie, ale Komisja Rewizyjna w większości 
powinna naleŜeć do opozycji aby w odczuciu społecznym nie funkcjonowała jako 
układ polityczny. 
 
M. Kopacka – stwierdziła, iŜ nie ma cienia wątpliwości co do tego, Ŝe radni PO jak 
pozostali radni chcą dobrze wykonywać swój mandat. Przytoczyła wypowiedź 
jednego z radnych PO, który sugerował, Ŝe radni opozycyjni chcą mieść większość w 
Komisji Rewizyjnej, poniewaŜ dąŜą do nieudzielania absolutorium Prezydentowi 
Miasta. Podkreśliła, Ŝe dopóki będzie przewodniczącą Komisji Rewizyjnej i będą 
formalne i prawne przesłanki do udzielenia absolutorium to zostanie ono udzielone.   
 
T. Hinc – uznał, Ŝe ostoja wiarygodności jaką jest Komisja Rewizyjna, która jako 
jedyna jest wpisana w Statucie Rady Miasta, zawaŜy na tym jak Rada Miasta będzie 
postrzegana. Stwierdził, Ŝe to co dzieje się w Komisji Rewizyjnej w Ŝaden sposób nie 
wpłynie na polityk ę Prezydenta. JeŜeli radni PiS czy LiD będą mieli zarzuty do 
Prezydenta to fakt nie zasiadania w Komisji Rewizyjnej tego nie zmieni a zarzuty i 
tak zostaną wyartykułowane. Komisja Rewizyjna mogła działać w składzie 5 
osobowym gdzie w większości byli radni opozycyjni. Zdanie Komisji Rewizyjnej, w 
której większość będzie miał klub radnych PO nic nie będzie warte a absolutorium 
udzielone Prezydentowi będzie polityczne. Zaapelował o wycofanie jednego 
kandydata PO. 
 
J. Serdyński – zgłosił wniosek o przejście do głosowania. Zaapelował o wystawianie 
ocen po wyborze i podjęciu pracy przez radnych powołanych do Komisji Rewizyjnej.  
 
P. Kęsik – zwrócił uwagę, iŜ zmieniła się ordynacja wyborcza i udzielenie lub nie 
udzielenie absolutorium nie ma Ŝadnego znaczenia w kontekście sprawowania 
władzy przez Prezydenta Miasta. Uznał, Ŝe powstałe zamieszania jest niepotrzebne. 
 
M. Kopacka – przypomniała, Ŝe na grudniowej sesji zostały zgłoszone kandydatury 
Stefanii Biernat i Marcina Napieralskiego. Dzisiaj zgłosiło się trzech radnych z PO co 
powoduje Ŝe o jednego kandydata jest za duŜo. Wiadomo, Ŝe PO mając większość 
wykluczy albo radnego PiS albo LiD.  
 
P. Bartnik – zwrócił uwagę, Ŝe wszyscy radni uprawiają politykę a jedną z jej reguł 
jest większość parlamentarna.  
 
A. Ruciński – uznał, Ŝe argumenty przedstawiane przez opozycję chronią interesy 
partii rządzącej. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 15.55. 
 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji skrutacyjnej 
celem przeprowadzenia imiennego głosowania dot. wyboru nowych członków 
Komisji Rewizyjnej. 
 
L. Duklanowski – w imieniu klubu radnych Pis zgłosił kandydaturę A. Karuta na 
członka komisji skrutacyjnej. 
 
Radny A. Karut wyraził zgodę na udział w pracach komisji skrutacyjnej. 
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P. Bartnik – w imieniu klubu radnych PO zgłosił kandydaturę T. Grodzkiego na 
członka komisji skrutacyjnej. 
 
Radny T. Grodzki wyraził zgodę na udział w pracach komisji skrutacyjnej. 
 
J. Wijas – w imieniu klubu radnych LiD zgłosił kandydaturę P. Jurasa na członka 
komisji skrutacyjnej. 
 
Radny P. Juras wyraził zgodę na udział w pracach komisji skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia komisji skrutacyjnej 
w składzie: A. Karut, T. Grodzki, P. Juras, celem przeprowadzenia imiennego 
głosowania dot. wyboru nowych członków Komisji Rewizyjnej. 
 
za - 26  przeciw - 0  wstrzym – 1 
 
Komisja skrutacyjna została wybrana. 
 
Rozdano karty do głosowania 
 
T. Grodzki – wyjaśnił zasady głosowania.  
 
Rada ma dokonać wyboru 4 nowych członków Komisji Rewizyjnej z pośród 5 
następujących kandydatów. Stefania Biernat, Leszek Nagay, Marcin Napieralski, 
Jerzy Sieńko, Jerzy Serdyński. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Radni oddali głosy. 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

10/08 – ustalenia stawki jednostkowej dla kalkulacji wysokości dotacji 
przedmiotowej dla Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego w Szczecinie do 

komunikacji miejskiej 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 111 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas – zapytał o ile wzrasta stawka 1 wozokilometra? 
 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 
wyjaśnił, iŜ stawka jest obliczona w ten sposób, Ŝe kwota dotacji dzielona jest przez 
ilość kilometrów zaplanowanych do realizacji i wychodzi stawka jednostkowa. Na 
komunikacje miejską zostało zaplanowane 59.700.000 zł i jest to o 5.700.000 zł 
więcej w wydatkach bieŜących na komunikację miejską. 
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe stawka wozokilometrów określa sposób finansowania spółek 
transportowych komunikacji miejskiej. Przypomniał o dokonanej podwyŜce biletów, 
które miały zapewnić wzrost finansów. Stwierdził. IŜ z wiedzy która posiada wzrost 
przychodów z tego tytułu jest znacznie mniejszy niŜ zakładany. Ponadto na 
początku roku obiegła media informacja dot. moŜliwości strajku pracowników 
komunikacji miejskiej z powodu zbyt niskich uposaŜeń. Postawienie pytania na ile 
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stawka wozokilometra wzrasta i czy ona w jakiś sposób stanowi reakcję na 
postulaty pracowników komunikacji miejskiej jest bardzo waŜne. JeŜeli dzisiaj nie 
umiemy podać tej informacji, jeśli Prezydent nie rozwaŜa tego problemu 
kompleksowo to trzeba zapytać kiedy Prezydent będzie gotowy Ŝeby przystąpić z 
udziałem Komisji, klubów do otwartej debaty o stanie komunikacji publicznej 
miasta. JeŜeli dąŜeniem strategicznym i politycznym Prezydenta jest poprawa 
warunków Ŝycia mieszkańców Szczecina – o czym mówi się w misji Marki, która jest 
popierana i firmowana przez Prezydenta jako jego polityczne kredo – to komunikacja 
miejska jest jednym z fundamentalnych narzędzi. Niestety narzędzie to regularnie 
psuje się pod rządami Prezydenta z powodu błędu zaniechania właściwej reakcji na 
zjawiska które następują. Przedstawiony projekt uchwały powinien być przy 
najmniej przyczynkiem do debaty jak Prezydent widzi strategicznie, rozwój 
komunikacji publicznej, w jakim  harmonogramie widzi realizacje projektu „Szybki 
tramwaj”, jak wyobraŜa sobie wykorzystanie linii kolejowe pod transport publiczny, 
a przede wszystkim jak widzi, w latach, poprawę istniejącej sieci komunikacji 
miejskiej. Po przez zmniejszenie ilości połączeń coraz więcej ludzi nie wsiada do 
autobusów w godzinach szczytu zarówno rano jak i popołudniu. Wysokość stawki 
wozokilometrów adekwatna do potrzeb autobusowych jest bardzo istotna. Być moŜe 
sumy zaplanowane w budŜecie nie SA adekwatne do potrzeb i będą skutkowały albo 
strajkiem albo dalszym obniŜeniem jakości świadczonych usług komunikacyjnych. 
 
J. Lemm – zaprosiła radnego J. Wijasa na posiedzenie Komisji BudŜetu i Finansów 
zaplanowane na 22 stycznia 2008r. gdzie jeden z punktów będzie dot. omówienia 
sytuacji komunikacji miejskiej. 
 
J. Wijas – dziękując za zaproszenie zasugerował aby w tym posiedzeniu wzięli udział 
takŜe członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia. 
 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 
zwrócił uwagę, Ŝe samo porównywanie stawek za 1 wozokilometr moŜe doprowadzić 
do błędnych wniosków. Poinformował, Ŝe stawka za 1 wozokilometr wynosiła 2,0034 
a w chwili obecnej proponowana jest stawka 2,2268. zwrócił uwagę, Ŝe przedłoŜony 
projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Finansów oraz 
Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia. JeŜeli wskazane 
jest, Ŝe w skali jednego roku w wydatkach bieŜących kwota dotacji przeznaczonej na 
komunikację miejską wzrasta o 5.700.000 zł oznacza to, Ŝe dla Prezydenta 
komunikacja jest waŜna. Zwrócił uwagę na fakt, Ŝe to obecny Prezydent i obecna 
Rada przeznaczyli największe pieniądze na komunikację w całej jej historii. Ponadto 
Wieloletni Program Inwestycyjny formułuje jakie plany Prezydent ma wobec 
komunikacji miejskiej, określony został pakiet inwestycyjny zakupu taboru, w 
budŜecie miasta zapewniona została podwyŜka kapitału zakładowego w spółkach 
autobusowych po 4 mln zł z przeznaczeniem na zakup autobusów. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 10/08 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
stawki jednostkowej dla kalkulacji wysokości dotacji przedmiotowej dla Zarządu 
Dróg i Transportu Miejskiego w Szczecinie do komunikacji miejskiej. Uchwała Nr 
XVII/458/08 stanowi załącznik nr 112 do protokołu. 
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Powrócono do omawiania projektu uchwały nr 450/07 – (wersja 2) 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych 

Rady Miasta Szczecin 
 
T. Grodzki – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół, który stanowi 
załącznik nr 113 do protokołu. 
 
J. Wijas – złoŜył rezygnację z pracy w Komisji Rewizyjnej. 
 
L. Duklanowski – w imieniu klubu radnych PiS wniosek o 5 minut przerwy. 
 
J. Serdyński – zaapelował do radnego Wijasa o wycofanie wniosku  i aby z góry nie 
oceniać intencji radnych PO w pracach Komisji Rewizyjnej. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
L. Duklanowski – w imieniu klubu radnych PiS poinformował, Ŝe w związku z 
zakładanym składem Komisji Rewizyjnej w którym jest miaŜdŜąca przewaga 
radnych PO, radna Stefania Biernat nie wstąpi do Komisji Rewizyjnej. 
 
T. Grodzki – zaapelował do radnej S. Biernat i radnego J. Wijasa, aby zastanowili się 
bez emocji nad swoją decyzją.  
 
T. Hinc – odpowiadając przedmówcy zaapelował aby się zastanowić co popycha 
opozycję do podejmowania takich a nie innych działań. Przewodnicząca M. Kopacka 
pozostaje w Komisji Rewizyjnej tylko dlatego, Ŝe jest bardzo dobrą przewodniczącą. 
Natomiast radna Stefania Biernat swoją rezygnacją mimo tak duŜego poparcia 
postanowiła zaprotestować przeciwko zaistniałej sytuacji. 
 
J. Wijas – wyjaśnił, Ŝe emocje nie wpływają na podejmowane przez niego decyzje a 
swoja decyzją chce przedstawić swoją postawę wobec polityki, w której nie lubi 
swoim nazwiskiem sankcjonować nieakceptowanych sytuacji. 
 
S. Biernat – poinformowała, Ŝe decyzja o rezygnacji była jej osobistą decyzją i 
przypomniała, Ŝe klub radnych PiS apelował o wycofanie jednego kandydata PO, to 
się jednak nie stało. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 450/07 (wersja 2) wraz z poprawkami – 
załącznik nr 114 do protokołu 
 
za – 14  przeciw - 8  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmieniająca 
uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Miasta 
Szczecin. Uchwała Nr XVII/459/08 stanowi załącznik nr 115 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do omawiania 6 punktu porządku obrad: 
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6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytanie radnego P. 
Kęsika „Czy miasto jest przygotowane na przyjęcie 5-latków i 6–latków do szkoły?” 
poinformowała, Ŝe jak wynika z ostatnich planów ministerstwa na rok 2011/2012 
będzie występował obowiązek przyjmowania maluchów do szkoły. Natomiast 
obecnie jest to czas przygotowań wymagający zmian legislacyjnych. Oczywiście 
problem dostosowania szkół, z tego co zapowiada ministerstwo do przyjęcia 
młodszych dzieci, będzie równieŜ problemem samorządu szczecińskiego. Z 
informacji przekazanych przez posła C. Urbana wynika, iŜ myśli się o wsparciu 
finansowym samorządów w planowanej reformie.  
Co do Gimnazjum Nr 21 to poinformowała, Ŝe postanowiła zaprosić dyrektora 
Gimnazjum Nr 21 na posiedzenie Komisji w celu przedstawienia stanowiska. 
Podkreśliła, Ŝe w jej ocenie dyrektor zrobił bardzo duŜo dla zabezpieczenia 
bezpieczeństwa w tej szkole. 
Odpowiadając na zapytanie T. Hinca odczytała treść wniosku złoŜonego przez posła 
C. Urbana do Prezydenta Miasta i odpowiedź jakiej udzielił Prezydent.  
Poinformowała, Ŝe w latach 2011/2012 w systemie szkół podstawowych jest 
moŜliwy wzrost do 1539 uczniów w porównaniu z obecnym rokiem szkolnym  
Wyjaśniła, Ŝe na dzień dzisiejszy jest ok. 300 dzieci, które chciałyby uczęszczać do 
przedszkola. W planach jest konieczność wybudowania jednego przedszkola na 
PrawobrzeŜu i jednego na Warszawie. JeŜeli obniŜenie progu szkolnego rzeczywiście 
nastąpi to zwolnią się miejsca w przedszkolach. 
 
T. Jarmoliński – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na zapytanie radnego 
T. Hinca w sprawie współpracy ze środowiskiem osób niepełnosprawnych i 
likwidowania barier, poinformowała, Ŝe UM prowadzi współpracę trójkierunkową: 

− realizacja zadań przez róŜnego rodzaju stowarzyszenia i podmioty działające 
w środowisku,  

− działania instytucjonalne (tj. program asystenta osoby niepełnosprawnej, 
transportu osób niepełnosprawnych, wspierane jest takŜe likwidowanie 
barier przez osoby indywidualne),  

− wykorzystanie środków PEFRON-u (ok. 5,5 mln w 2007r.) 
Odpowiadając na zapytanie radnego J. Wijasa dot. udziału w konsultacjach w 
sprawie Szpitala Dziecięcego to do tej pory takie konsultacje się nie odbywały. 
Uznał, iŜ sprawa poruszona przez radnego A. Karuta dot. oddziałów psychiatrii 
sądowej jest bardzo waŜna ale jest to bardzo trudny problem i jest bardzo duŜa 
dysproporcja pomiędzy tym co jest potrzebne a co system opieki zdrowotnej jest w 
stanie zaoferować. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – poniewaŜ Komisja Edukacji i Kultury 
zobowiązała Prezydenta do rozmów z ministerstwem Kultury i Dziedzictwa 
narodowego w sprawie Szkoły Muzycznej II Stopnia – poinformowała, Ŝe odbyło się 
spotkanie informacyjno-konsultacyjne. Zakończyło się ono następującą konkluzją. 
Pełną akceptacją szkolnictwa podstawowego od klasy I czyli jest akceptacja dla 
utworzenia Szkoły Podstawowej Pierwszego Stopnia. Minister oraz Centrum 
Edukacji Artystycznej liczy na wsparcie miasta w momencie rozpoczęcia remontu 
ul. Staromłyńskiej. Minister zakładał rozpoczęcie remontu pałacyku od 1 września 
2008r., który ma pochłonąć 28 mln zł. 
 
Pozostałe odpowiedzi na interpelacje i zapytania zostaną udzielone na piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad: 
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7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
J. Wijas – zgłosił wniosek o uzupełnienie zapisów protokołu z XVI sesji Rady Miasta 
z dnia 21 grudnia 2007r – załącznik nr 116 do protokołu. 
 
B. Chochulski – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na apel radnego T. 
Hinca w sprawie wypowiedzi prasowej Dyrektora Miejskiego Zakładu Obsługi 
Gospodarczej T. Lachowicza, poinformował,  Ŝe rzeczywiście pewne kwestie powinny 
być bardziej wywarzone, dlatego teŜ zwrócił uwagę dyrektorowi Ŝeby więcej uwagi i 
ostroŜności wykazywał przy formułowaniu myśli przy reprezentowaniu gminy. 
 
T. Jarmoliński - Zastępca Prezydenta Miasta – podziękował za udział radnych przy 
organizacji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad – poinformował, Ŝe na wniosek radnego A. Karuta 
Rada zajmie się problemem pomnika Jana Sobieskiego oraz uczestniczenia w 
dyskusji w sprawie Stoczni Szczecińskiej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad: 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe porządek obrad XVII sesji został 
wyczerpany i oświadczył, Ŝe zamyka XVII zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Bazyli Baran 
 
Protokołowała: 
 
Marta Klimek 


